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معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش اعلام کرد 

رأینهاییپروندهویلموتساواسطمرداداعلاممیشود
دخالتیدرانتخابسرمربیتیمملیفوتبالنداریم

تلاشمرزنشینانگلستان
برایخاموشکردنآتشمراتعترکمنستان

فرماندار مراوه تپه در منتهی الیه شرق گلستان از وقوع آتش سوزی 
در مراتع ترکمنســتان در محدوده مرزی این کشور با ایران )پاسگاه 
نارلی آجی ســو( خبر داد و گفت که نیروهای منابع طبیعی، محیط 
زیست، مرزبانی و نیروهای بومی ایران به جلوگیری از ورود آتش به 

مراتع این شهرستان پرداختند.
امانگلدی ضمیر دیروز شنبه اظهار داشت: آتش از دقایق بامداد شنبه در 
مراتع ترکمنســتان زبانه کشــید که بلافاصله پس از اطلاع و برای جلوگیری 
از ورود آتش به خاک ایران نیروهای مرزبانی، منابع طبیعی، محیط زیســت، 
داوطلبان هلال احمر، آتش نشــانان مراوه تپه و قازانقایه و دهیاران و شوراهای 
روستاهای نارلی آجی  سو، آق توقای، قره گل و بابا شملک و مردم دره در محل 

حضور یافتند.
وی با بیــان اینکه با کمک نیروهای حاضر در منطقه حدود ۱۵ کیلومتر 
از آتش در محدوده مرز ایران و ترکمنســتان مهار و خاموش شد، افزود: آتش 
در داخل خاک ترکمنســتان به وســعت حدود ۲ کیلومتر و ۲۰ کیلومتر نوار 

خطی شعله ور شد.
فرمانــدار مراوه تپه ادامه داد: به دلیل وجود درختچه و مراتع خشــک در 
مناطق مرزی این شهرســتان، با ورود آتش به خاک ایران احتمال ســوختن 

بخش زیادی از این پوشش گیاهی وجود دارد.
ضمیر اضافه کرد: نیروهای امدادی و مردمی در محل حضور یافتند تا در 
صورت تغییر مســیر وزش باد و ورود آتش به داخل خاک ایران، آن را کنترل 

و خاموش کنند.

کشف۵۰۲دستگاهماینرقاچاق
درنظرآباد

فرمانده انتظامی البرز از کشــف ۵۰۲ دســتگاه ماینر قاچاق در 
اجرای طرح جمع آوری دستگاه های غیرمجاز تولید ارز دیجیتال در 

شهرستان نظرآباد در این استان خبر داد.
سرتیپ عباسعلی محمدیان دیروز شنبه اظهار داشت: پلیس نظرآباد 
در پی کســب خبری مبنی بر دپو مقدار زیادی دســتگاه ماینر در یک 
کارگاه در شــهرک صنعتی نظرآباد، پیگیری موضوع را در دســتور کار 

خود قرار داد.
وی افزود: پس از تحقیق و صحت موضوع با حکم قضایی مکان مورد 

نظر بازرسی و ۵۰۲ دستگاه ماینر قاچاق کشف شد.
سردار محمدیان خاطرنشان کرد که در این رابطه یک نفر دستگیر و 
ارزش ریالی کالاهای کشف شده توسط کارشناسان حدود ۱۲۰ میلیارد 

ریال برآورد شده است.

آتشسوزیدرتفرجگاه»بهشتپرندگان«اشنویه
جانیکنفرراگرفت

بخشدار نالوس  اشنویه گفت: بر اثر وقوع آتش سوزی در تفرجگاه 
بهشت پرندگان این شهرستان بیش  از ســه هکتار از درختان این 
منطقه گردشگری طعمه حریق شده و در آتش سوخت و یک نفر نیز 

جان خود را از دست داد.
رحمان نالوســی دیرور شــنبه در گفت و گو با خبرنــگار ایرنا اظهار 
داشــت: طی آتش ســوزی روز جمعه در این تفرجگاه که در حدفاصل 
روستاهای »بالاگیر«و »جاشیران« اســت ، متاسفانه قسمت اعظمی از 
درختان این منطقه که شــامل گز و درختان بید بود طعمه حریق شده 

و از بین رفت.
وی گفت: علت اصلی در دســت بررســی بوده ولی به نظر می رسد 

خطای انسانی در وقوع آن تاثیرگذار بوده است.
بخشدار نالوس اشنویه ادامه داد: متاسفانه بر اثر دود فراوان ناشی از 
این آتش ســوزی یک بانوی میانسال نیز دچار خفگی شده و جان خود 

را از دست داد.
نالوسی اضافه کرد: بلافاصله پس از این حادثه نیروهای آتش نشانی 
شهرهای اشــنویه و نقده به محل اعزام شــده و با همکاری روســتاییان 
»بالاگیر« و »ده شمس« ، اعضای شورا و دهیاران حریق مهار و از سرایت 

آن به مراتع و درختان همجوار جلوگیری شد.
وی افزود: خاموش کردن این آتش حدود سه ساعت به طول انجامید 
و متاسفانه بسیاری از گونه های درختی و جانداران آن در آتش سوختند.

مســاحت بهشــت پرندگان حدود ۲۰ هکتار است و به دلیل وجود 
انواع پرنده در فصل های بهار و تابســتان لقب بهشت پرندگان را به خود 

گرفته است.

۸ نفر به خاطر ویلموتس به دادگاه می روند 
رئیس سازمان بازرسی کل کشور درباره آخرین وضعیت پرونده ویلموتس 
سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران توضیحاتی داد. حجت الاسلام و المسلمین 
حســن درویشیان رئیس  سازمان بازرسی در پاســخ به سؤالی درباره آخرین 
وضعیت پرونده ویلموتس ســرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران گفت: پرونده 
ویلموتس در اختیار مرجع قضایی قرار گرفته است. وی با اشاره به آخرین روند 
رسیدگی به این پرونده گفت: این پرونده به دادسرا ارجاع شده و دادسرا پس 
از رسیدگی به آن، پرونده را به دادگاه ارسال خواهد کرد. رئیس سازمان بازرسی 
کل کشور در پاسخ به سؤال دیگری مبنی بر اینکه در این پرونده چند نفر به 
دادسرا معرفی شده اند، گفت: ۸ نفر از سمت سازمان بازرسی معرفی شدند که 

در این میان افراد مشهور فدراسیون فوتبال هم دیده می شوند.
علی کریمی در راه الغرافه

هافبک ســابق استقلال مورد توجه الغرافه قرار گرفته و به احتمال خیلی 
زیاد راهی این تیم خواهد شــد. به گزارش اســتاد الدوحه، علی کریمی یک 
فصل متفاوت را در لیگ ســتارگان قطر تجربه کرد. او با اف سی قطر در نیم 
فصل نخســت بسیار خوب ظاهر شد و همین باعث شد تا راهی تیم پرستاره 
الدحیل شود اما در این تیم انتظارات را برآورده نکرد.کریمی مورد توجه الغرافه 
قرار گرفته تا جایی که این باشــگاه او را در فهرســت تابستانی خود قرار داده 
و در تلاش اســت که او را جذب کند.این باشــگاه قطری به دنبال تغییر در 
نیمکت خود نیز اســت تا جایی که رسانه های این کشور پیش از این از توافق 
با اســتراماچونی خبر دادند و بعید نیست که این مربی ایتالیایی کریمی را در 
فهرســت خود قرار نداده باشــد چرا که در استقلال ســابقه کار کردن با این 
بازیکن را دارد. همچنین به گزارش روزنامه الشرق قطر، امید ابراهیمی پس از 
عدم تمدید قراردادش با الاهلی دوحه و جدایی از این تیم به حضور در الوکره 
بســیار نزدیک شده اســت.امید ابراهیمی در 3 فصل اخیر در ترکیب الاهلی 

دوحه بازی کرد.
نگاه پرسپولیس صدرنشین به اهواز 

دو مســابقه پایانی هفته بیست و چهارم لیگ برتر امشب در حالی برگزار 
می شود که سپاهان صدرنشین در اهواز میهمان فولاد است و پیکان در خانه 
به مصاف نفت مسجدسلیمان می رود. پرونده بازی های هفته بیست و چهارم 
لیگ برتر امشــب با انجام دو بازی در تهران و اهواز برگزار می شــود. در یکی 
از مهم ترین بازی های هفته فولاد خوزستان که می خواهد این فصل هم برای 
ســهمیه آسیایی بجنگد باید در اهواز مقابل تیم قدرتمند سپاهان به پیروزی 
برسد. این درشرایطی اســت که سپاهان از هفته سیزدهم شکست نخورده و 
در کورس قهرمانی پابه پای پرسپولیس پیش رفته است. امتیاز از دست دادن 
ســپاهان در اهواز قطعا باعث خوشحالی پرسپولیسی ها خواهد بود. بازی رفت 
دو تیم هم با نتیجه مساوی یک بر یک به پایان رسید.شاگردان محرم نوید کیا 
برای حفظ صدرنشینی مانع سختی مقابل خود دارند. در روز اول هفته بیست و 
چهارم لیگ برتر پرسپولیس با شکست یک بر صفر مس به صدر رسید و استقلال هم 
مقابل گل گهر به پیروزی دو بر صفر دست یافت. تیم صنعت نفت در آبادان با یک 
گل برابر سایپا به پیروزی رسید و تا حدود زیادی خودش را از منطقه خطر سقوط به 
لیگ دســته اول دور کرد. تیم ذوب آهن با وجود تساوی یک بر یک برابر آلومینیوم 
همچنان در منطقه خطر سقوط به لیگ دسته اول باقی ماندو تیم نساجی مازندران با 
برتری ۲ بر صفر برابر تیم ماشین  سازی قعرنشین به ماندن در لیگ برتر امیدوار شد.

سهدستاوردشرکتهایفناورآستانقدسرضوی
درمشهدرونماییشد

سرپرست کاروان ایران در المپیک توکیو گفت: در مورد مشکلی که در کاراته به وجود آمده نامه نوشته ایم و وکیل 
هم گرفته ایم دوشنبه قرار است فدراسیون جهانی جلسه خود را برگزار کند.

نصراله ســجادی در حاشیه مراسم افتتاحیه هفته فرهنگی المپیک در مورد سهمیه شنا گفت: یک سهمیه قطعی گرفته ایم و 
فدراسیون درخواست کرده که سهمیه یونیورسالیتی هم بدهند اما معلوم نیست اگر این سهمیه را بدهند، می توانیم دو سهمیه در شنا 
داشته باشیم. سجادی در مورد دوپینگ کاراته کای ایرانی عنوان کرد: نامه ای نوشته ایم و منتظریم پاسخ ما را بدهند. وکیل هم گرفتیم، 

آقای وثوقی که به این موضوع رسیدگی می کند. دوشنبه فدراسیون جهانی جلسه ای دارد و نتیجه را اعلام می کند.
خبر دیگر در خصوص المپیک اینکه قرار اســت ثبت نام نهایی کاروان ورزش ایران برای حضور در بازی های المپیک توکیو 
۷ تیرماه انجام شود.بر همین اساس کمیته ملی المپیک طی مکاتبه با ۱۵ فدراسیونی که ورزشکاران شان صاحب سهمیه المپیک 

شده اند، متقاضی اعلام فهرست نهایی آنها برای اعزام به توکیو شده است.
ورزش ایران برای شــرکت در بازی های المپیک تابستانی ۲۰۲۰ صاحب ۶۵ سهمیه در ۱۶ رشته )۱۵ فدراسیون( شده است.
دوومیدانی، تیراندازی، کشتی آزاد، کشتی فرنگی، دوچرخه سواری، تیروکمان، تکواندو، شمشیربازی، کاراته، بوکس، تنیس روی میز، 
قایقرانی، وزنه برداری، شنا، والیبال و بسکتبال رشته هایی هستند که ورزشکاران شان المپیکی شده اند. سی و دومین دوره بازی های 

المپیک طی روزهای اول تا ۱۷ مردادماه به میزبانی توکیو برگزار می شود.

یکسهمیهالمپیکبرایشناقطعیشد
فدراسیون کشتی در نامه ای پاسخ هیات کشتی استان مازندران درباره تجدید نظر برای حضور ۳ کشتی گیر در 

چرخه  انتخابی تیم ملی را داد.
هیات کشــتی استان مازندران در نامه ای به فدراسیون کشتی، بازنگری شرایط 3 کشتی گیر برای حضور در چرخه  انتخابی را 
خواستار شد. فدراسیون کشتی نیز پس از بررسی درخواست هیات کشتی استان مازندران، پاسخ نامه  عسکری محمدیان را به شرح 
ذیل اعلام کرد:  رضا اطری با توجه به سنگینی وزن و شرایطی که در مسابقات قبلی و تورنمنت لهستان از ایشان مشاهده شد، به طور 
قطع با حضور در دو رویداد بزرگ )المپیک و مسابقات جهانی( در فاصله  زمانی کمتر از دو ماه، با مشکلات عدیده ای مواجه خواهد شد.

امیرمحمد یزدانی از مدعیان قابل توجه در وزن ۶۵ کیلوگرم به شمار رفته و بی شک اگر این کشتی گیر تصمیم به تغییر وزن 
نمی گرفت، در چرخه حضور داشــت، اما نمی توان به یک باره کارنامه مدعیــان ۷۰ کیلوگرم را نادیده گرفته و یزدانی را بدون هیچ 

رزومه ای در این وزن وارد آخرین مرحله  انتخابی کرد.
درخصوص علی سوادکوهی نیز خاطرنشان می کند نامبرده از اصلی ترین مدعیان وزن ۷۹ کیلوگرم به شمار می رفته که با وجود 
اعلام فدراسیون کشتی مبنی بر اهمیت بسیار بالای جام تختی در چرخه انتخابی تیم ملی، پس از قبول شکست، از ادامه مبارزات 
ســر باز زد و شــانس خود را برای نفر دوم حقیقی شدن در وزن ۷۹ کیلوگرم از دست داد و یکی از اولویت های ما برخورد با چنین 

مواردی است.

مخالفتفدراسیونکشتیبابازنگریشرایط3کشتیگیردرچرخهانتخابی

وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد

قیمتبلیتهواپیماافزایشنداشتهاست
وزیر راه و شهرسازی گفت: قیمت بلیت هواپیما افزایش نداشته و 
شورای عالی هواپیمایی کشوری نیز جلسه ای در این خصوص برگزار 

نکرده است.
به گزارش خبرنگار مهر، محمد اســلامی عصر دیروز در حاشــیه مراسم 
امضای تفاهم نامه شــرکت عمران شهرهای جدید با معاونت علمی و فناوری 
ریاســت جمهوری در جمع خبرنگاران درباره ماجــرای اتوبوس خبرنگاران و 
ســرباز معلم ها گفت: دیروز جلسه فوق العاده کمیسیون ایمنی راه ها با حضور 
اعضای اصلی، پلیس راه و سه استان مربوطه برگزار و در این جلسه گزارش ها 

بررسی شده و نتایج آن اعلام خواهد شد.
وی گفت: نوســازی ناوگان را چند سال است که پیگیری می کنیم و ۵۵ 
هزار دســتگاه کامیون بالای ۴۰ سال داریم. متوسط عمر ناوگان حمل و نقل 

جاده ای باید کاهش یابد.
وزیر راه و شهرسازی افزود: متوسط عمر اتوبوس ها ۱۱ سال، مینی بوس ها 
۲۴ ســال و ســواری ها تقریباً در خط صفر اســت که نوســازی خوبی برای 

سواری های کرایه صورت گرفته است.
اســلامی درباره واردات کامیون با عمر زیر سه ســال، تصریح کرد: هزار 
و ۵۰۰ کامیون زیر ســه ســال در گمرکات مانده است. دستگاه های مربوطه 
همکاری کنند تا ســریع تر اجــازه ترخیص آنها صادر شــود. همچنین با دو 
خودروساز داخلی قرارداد داریم که ۸۰ درصد رقم خرید آنها از محل تسهیلات 
به راننده و ۲۰ درصد از محل آورده راننده همراه با یک کامیونت فرسوده است.
وزیر راه و شهرســازی درباره نحوه تأمین قیمت بلیت هواپیما بیان کرد: 
براساس قانون قیمت بلیت هواپیما آزاد است و شرکت های هواپیمایی براساس 
عرضه و تقاضا قیمت ها را تعیین می کنند اما برای آنکه در حق مردم اجحاف 
نشــود، ما برای آن سقف تعیین کردیم و از این روش قیمت بلیت را کنترل و 

نظارت می کنیم.

حکمبرائتازقتلعمدمحیطبانهمدانی
صادرشد

رئیس  اداره بازرســی و مســئول امور حقوقی حفاظت اداره کل 
محیط زیست استان همدان گفت که حکم برائت از قتل عمد »سعید 
مومیوند« محیط بان همدانی که به علت درگیری با شکارچیان متخلف 

در زندان به سر می برد، صادر شده است.
»حجت لطفی« دیروز شنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: قتل اتفاق 

افتاده در جریان این درگیری، »شبه عمد« تشخیص داده شده است.
وی اظهار کرد: بر این اساس این محیط بان همدانی به پرداخت یک فقره 
دیه مرد مسلمان و تحمل سه سال حبس تعزیری با احتساب روزهای بازداشت 

قبلی محکوم شده است.
رئیس  اداره بازرسی و مسئول امور حقوقی حفاظت اداره کل محیط زیست 
اســتان همدان ادامه داد: همچنین »نورمحمدیان« همکار این محیط بان نیز 
که پیشــتر به اتهام معاونت در قتل عمدی به تحمل پنج سال حبس تعزیری 
محکوم شــده بود، با توجه به محرز شدن شــبه عمدی بودن قتل، وی نیز از 

معاونت در قتل مبرا و برای او نیز رای برائت صادر شده است.
به گفته وی، به دنبال صدور اعتراض از ســوی دادستان همدان مبنی بر 
بررسی این پرونده در دادگاه کیفری و مطرح شدن رسیدگی به این پرونده ها 
در دادسرای نظامی مقرر شد که دیوان عالی کشور در این باره تعیین تکلیف 

کند.
وی افزود: بنابراین پرونده به شعبه ۴۷ دیوان عالی کشور ارجاع و رای به 
صلاحیت رسیدگی در دادگاه کیفری استان همدان صادر شد و بر این اساس 
پرونده در شعبه ۲ کیفری یک رسیدگی و رای به برائت محیط بان همدانی از 

جهت قتل عمد داده شد.
سال ۹۵ سعید مومیوند محیط بان به اتفاق سایر همکارانش حین گشت 
و کنترل منطقه حفاظت شده »نشر« با افراد مسلح در این منطقه مواجه شده 
که این امر منجر به درگیری و فرار یکی از ســه سرنشــین با اسلحه می شود. 
مومیوند پس از اخطار فراوان به قصد شلیک هوایی اقدام به تیراندازی می کند 
اما با توجه به ناهموار بودن زمین و شرایط منطقه، تیر ناخواسته به فرد اصابت 

کرده و به بیمارستان بعثت همدان منتقل می شود.
فرد مصدوم پس از ۱۷ روز در کما، جان خود را از دست داد و پس از کش 
و قوس های زیاد، رای قصاص برای محیط بان صادر و در ســال ۹۷ به اعدام 
محکوم شــد که با پیگیری های انجام شده این حکم از سوی سازمان محیط 
زیســت مورد اعتراض قرار گرفت و پس از دو بار رفت و برگشت پرونده، برای 
بار سوم اعتراض به دیوان عالی کشور ارسال و این دیوان رای صادره مبنی بر 

حکم اعدام را نقض کرد.

سرویس ورزشی-
معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزیر ورزش و 
جوانان می گوید وزارت ورزش دخالتی در انتخاب 

سرمربی تیم ملی فوتبال ندارد.
برگزاری مجمــع عمومی فدراســیون تیر و کمان 
فرصــت خوبی بــرای نمایندگان رســانه ها بــود تا در 
گفت و گــو با مهدی علی نژاد معــاون ورزش حرفه ای و 
قهرمانی وزیر ورزش و جوانان در جریان آخرین اتفاقات 
ورزش قــرار گیرند. علی نژاد دیروز در بخش نخســت 
صحبت های خود به شــرایط تیر و کمان اشاره داشت و 
گفت: با توجه بــه نتایجی که تیروکمان در جام جهانی 
ســوئیس و فرانسه کسب کرد، نسبت به این فدراسیون 
نگرانم و امید به کســب مدال حتــی طلا در بازی های 
۲۰۲۲ چین داریم. در یک ســال باقــی مانده تا بازی 
آســیایی باید برنامه ریزی خوبی انجام شــود تا در این 
بازی ها به نتایج خوبی دست پیدا کنم. همچنین آرزوی 
موفقیت برای تنها سهمیه تیروکمان )میلاد وزیری( در 

المپیک توکیو را داریم.
علی نژاد با ابراز نگرانی نسبت به نتایج تیروکمان در 
جام جهانی سوئیس و فرانسه خاطر نشان کرد: ما توقعی 
که از این فدراسیون تیروکمان در فرانسه داشتیم عملا 
رخ نداد و نتوانستیم به سهمیه دیگری دست پیدا کنیم. 
ما بازی های آســیایی ۲۰۲۲ چین را پیش رو داریم که 
امیدوارم تیروکمان بتواند در این بازی ها به مدال دست 
پیدا کنــد. همچنین آرزوی موفقیت برای میلاد وزیری 
تنها نماینده تیروکمــان در بازی های المپیک توکیو را 
دارم. البتــه ما انتظار مــدال از او را نداریم اما امیدوارم 

عملکرد خوبی در توکیو داشته باشد.
وی اضافــه کــرد: بایــد در حوزه فنی این رشــته 
بازنگــری صورت بگیرد و من مطمئن هســتم با درایت 
و تدبیر شــعبانی بهار ما می توانیم در بازی های ۲۰۲۲ 
چین به نتایج خوبی دســت پیدا کنیم. من این نگرانی 
را از تیروکمان دارم هر چند در مجمع رئیس فدراسیون 
تأکید کرد که با افزایش رکورد مواجه بودیم اما در عمل 

نتایج کمانداران ضعیف بود.
وزارت ورزش در فوتبال دخالت نمی کند

علــی نژاد در بخــش دیگــری از صحبت هایش به 
آخرین وضعیــت نیمکت تیم ملی فوتبال اشــاره کرد 
و گفت: اســکووچیچ ســرمربی تیم ملــی فوتبال تا به 
امروز عملکرد بســیار خوبی داشــته و بــه نتایج خوبی 
دست پیدا کرده اســت. خیلی ها زمانی که این مربی را 
انتخاب می کردیم نقدهای زیادی داشــتند اما با کمک 
فدراســیون وقت توانستیم وی را انتخاب کنیم و به نظر 
من انتخاب خیلی خوبی بود. در حال حاضر فدراســیون 
فوتبال شرایط متفاوتی دارد و بدیهی است تصمیم گیری 
درباره تغییر ســرمربی با خود فدراسیون فوتبال است و 

نه وزارت ورزش و جوانان. 
وی اضافه کرد: تا به امروز هیچ صحبتی فدراســیون 
فوتبال درباره تغییر ســرمربی تیم ملی فوتبال نداشــته و 
وزارت ورزش نیــز دخالتی در این زمینه نخواهد داشــت 

زیرا فدراسیون فوتبال در حال حاضر در شرایط ثباتی قرار 
دارد و ما سعی می کنیم دخالت نداشته باشیم. علی نژاد در 
پاسخ به این پرسش که در صورت تغییر مربی نظر وزارت 
ورزش انتخاب مربی داخلی یا خارجی است؟ گفت: در این 

زمینه وزارت ورزش دخالتی نمی کند.
علی نــژاد هم چنین درخصوص پرونــده ویلموتس 
تصریح کرد: روز چهارشــنبه و پنج شــنبه یک داور از 
سمت ایران و یک داور از سمت ویلموتس و یک سرداور 
این پرونده را مورد بررسی قرار دادند و دیدگاه های خود 
را ارائه دادند. به هر صورت اواســط مــرداد رأی نهایی 

مشخص خواهد شد.
وی پیرامون این پرســش که فکر می کنید کابوس 
ویلموتس به پایان رســیده است یا خیر؟ گفت: در حال 
حاضر که به نتایج خوبی در فوتبال دست پیدا کرده ایم 
و تیم ملی به مرحله دوم صعود کرده اســت، این نشان 
می دهد که این کابوس در میدان به پایان رسیده، البته 

اینکــه دادگاه چه رأیی را صادر کنــد در این زمینه ما 
نمی توانیــم قضاوت کنیم اما امیدوارم با تیم حقوقی که 
در این دوره این پرونده را بررســی می کنند بتوانیم به 

نتایج خوبی دست پیدا کنیم.
رایزنی درباره ورزشکار دوپینگی

معاون وزیر ورزش در بخــش پایانی صحبت هایش 
درباره مثبت شــدن دوپینــگ دو ورزشــکار کاراته و 
تکواندو عنوان داشــت: تکواندو ربطی به المپیک ندارد 
اما ورزشکار کاراته یکی از قهرمانان بااخلاق ما است که 
وی به خاطر بیماری که داشــته با نظر پزشک دارویی 
را مصرف کرده که ســبب شــده تست وی مثبت شود. 
فدراســیون کاراته در این زمینه در حال رایزنی و دفاع 
از این ورزشــکار است. ما در رشته کاراته شانس زیادی 
برای مدال آوری داشــتیم و ما نباید شانس های خود را 

به راحتی از دست بدهیم.
او همچنین دربــاره زمان برگزاری انتخابات ســه 
فدراســیون اســکیت، تیراندازی و ژیمناستیک تصریح 
کرد: انتخابات این فدراسیون در صورتی برگزار می شود 
که تأیید صلاحیت ها به دست ما برسد. با توجه به اینکه 
دوره ریاست فدراسیون اســکیت ۱۱ تیر، ژیمناستیک 
۱۹ تیر و تیراندازی ۲۰ تیر به پایان می رســد اگر تا ۱۴ 
تیر تأیید صلاحیت ها به دســت ما برسد شاید انتخابات 
اســکیت را برگزار کنیم در غیــر این صورت با توجه به 
تغییر دولت و از ســوی دیگر چون از مردادماه المپیک 
برگزار می شود ما مجبوریم که برای این سه فدراسیون 
سرپرســت انتخاب کنیم تا انتخابات این سه فدراسیون 

بعد از المپیک برگزار شود.
علی نژاد همچنین پیرامون این پرســش که اتحادیه 
جهانی دوچرخه سواری به خاطر دخالت دولت در مجمع 
این فدراســیون، وکیلی رئیس فدراسیون را به رسمیت 
نمی شناســد، گفت: در این زمینه نامه رسمی دریافت 
نکردیم که درباره آن نظر بدهم. هر زمان نامه رســمی 
از فدراسیون جهانی دوچرخه ســواری دریافت کردیم، 

وزارت ورزش نظر خود را ارایه خواهد داد.

*با هماهنگی کمیته ملی المپیک فرزانه فصیحی، دونده ماده ۱۰۰ متر ایران با استفاده 
از بند یونیورسالیتی سهمیه المپیک گرفت. بر این اساس فصیحی نهمین سهمیه زنان 
در بازی های توکیو محسوب می شود.سیمین صفامهر اولین دونده ۱۰۰ متر تاریخ ایران 
در المپیک ۱۹۶۴ توکیو بود که حدود ۵۷ ســال بعد فصیحی هم در این ماده دومین 
زن المپیکی شــد.پیش از این دوومیدانی ایران توسط احسان حدادی و حسن تفتیان 
به سهمیه المپیک توکیو دست یافته بود و حالا فصیحی سومین سهمیه را هم در این 

رشته کسب کرد.
*محمد فرح دونده سرشــناس بریتانیایی که ۴ مدال طلای دوومیدانی المپیک و ۶ 
عنــوان قهرمانی جهان را در کارنامه دارد، از حضور در پنجمین المپیکش بازماند.این 
دونده استقامتی در مسابقات منچستر رکورد ۲۷ دقیقه و ۴۷ ثانیه را در ماده ۱۰ هزار 
متر ثبت کرد و نتوانست سهمیه را بگیرد. او برای رسیدن به توکیو باید رکورد ۲۷ دقیقه 

و ۲۸ ثانیه را ثبت می کرد.
*هادی رضایی، سرپرســت کاروان اعزامی ایران به بازی های پارالمپیک توکیو ۲۰۲۰، 
گفت: بنا به درخواســت فدراسیون ورزش های جانبازان و معلولین، مقرر شد برای هر 
یک از ملی پوشان این تیم مبلغ ۲۵ میلیون تومان کمک هزینه ویلچر اختصاص یابد و 
به همین منظور از سوی کمیته ملی پارالمپیک مبلغ 3۰۰ میلیون تومان به فدراسیون 

ورزش های جانبازان و معلولین پرداخت شد.
*تیم ملی والیبال برزیل دیــروز در مرحله نیمه نهایی لیگ ملت های ۲۰۲۱ در یک 
بازی زیبا موفق شد تیم ملی فرانسه را با نتیجه سنگین 3 بر صفر با نتایج )۲۵ بر ۲۰(، 
)۲۵ بر ۱۸( و )۲۵ بر ۱۹( شکســت دهد و به دیدار فینال صعود کند. در دیگر دیدار 
این مرحله دو تیم لهستان و اسلوونی به مصاف یکدیگر رفتند که تیم لهستان با نتیجه 
3 بر صفربا نتایج )۲۵ بر ۲۲(، )۲۵ بر ۲۱( و )۲۵ بر ۲3(  به پیروزی رســید و حریف 

برزیل در بازی پایانی شد. 
 *صبح دیروز باشــگاه پرسپولیس با انتشــار پیامی، از زحمات محمد پنجعلی مدیر 
آکادمی این باشــگاه تشــکر کرد که این پیام به معنای خداحافظی این پیشکسوت 
پرسپولیس از مدیریت آکادمی باشگاه بود. بعد از این اتفاق محسن خلیلی که مدتی هم 
سرپرست تیم بزرگسالان بود، طی حکمی از سوی سمیعی مدیرعامل باشگاه به عنوان 
مدیر جدید آکادمی معرفی شد. ضمن اینکه اسماعیل حلالی هم به عنوان سرمربی تیم 

امید و ادموند بزیک به عنوان سرمربی تیم جوانان پرسپولیس معرفی شدند.

خواندنی از ورزش ایران
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حدیث دشت عشق

شهید مدافع حرم مهدی قره محمدی:
نابودکنندهرژیمصهیونیستیباش

مدافــع حــرم »مهــدی  ســردار شــهید 
قره محمــدی« متولد ســال ۱3۵۸ و اصالتاً اهل 
شهر آمل و از تکاوران یگان صابرین نیروی زمینی 
سپاه پاســداران انقلاب اسلامی بود که داوطلبانه 
عازم ســوریه شــد. او درحالی که فرماندهی یکی 
از محورهــای عملیاتــی را برعهده داشــت، ۲۲ 
آذر ســال ۹۶ در حین پاکســازی مناطق از لوث  
 تروریســت های تکفیری در شــهر دیرالزور بر اثر 

اصابت تیر به گردن، پهلو و پا به فیض شــهادت نائل شد. وصیت نامه این شهید 
برای اولین بار منتشر می شود.

شــهید مدافع حرم مهدی قره محمدی در بخشــی از وصیت نامه خود 
خطاب به پسرش نوشته: »پسر عزیزم آقا محمدجواد: بنده دوست دارم شما 
در کسوت سربازی و پاسداری اسلامی در بیایید و توفیق سربازی ولایت فقیه 
انشاءالله توفیق ســربازی در رکاب آقا امام زمان حضرت مهدی)عج( را پیدا 
کنید و در راستای تحقق کلام ولی امر مسلمین امام خامنه ای مبنی بر اینکه 
در ســال ۱3۹۴ فرمودند: »اسرائیل قطعا ۲۵ ســال آینده را نخواهد دید«؛ 
ان شــاءالله جزو کسانی باشید که رژیم  اشغالگر قدس را نابود و قدس شریف 

را آزاد کنند.« 
در بخــش دیگری از وصیت نامه این شــهید می خوانیــم: »همانا آمریکا 
شــیطان بزرگ است و اسرائیل باید از صحنه روزگار محو شود. نه شرقی-  نه 
غربی فقط جمهوری اســلامی ســرلوحه کارها باشــد و تنها راه برون  رفت از 
مشکلات اقتصادی، پیاده سازی واقعه اصول اقتصاد مقاومتی در کشور است.«

سه محصول جدید فناورانه و دانش بنیان بنیاد 
بهره وری موقوفات آستان قدس رضوی دیروز شنبه 
با حضور متولی این آستان رونمایی شد و نمایشگاه 
دســتاوردهای فناورانه و دانش بنیان آستان قدس 

رضوی نیز در مشهد گشایش یافت.
به گزارش خبرنگار ایرنا پهپاد ســمپاش کشاورزی و 
جدیدترین کیت های اســتخراج ژنوم ویروسی، به عنوان 

۲ دســتاورد جدید فناورانه و همچنین تازه ترین دستاورد 
دانش بنیان موسســه بذر و نهال رضــوی در عرصه تولید 
بذرهای هیبریدی دیگر محصول رونمایی شده دیروز بود.

با توجه به نیاز مبرم به کیت های تشــخیص، شرکت 
صنایع پیشــرفته رضوی طراحی، بهینه ســازی و تولید 
کیت اســتخراج ژنوم ویروسی را در دستور کار قرار داد و 
تولید انبوه این محصول دانش بنیان را با همکاری شرکت 

سیمرغ داروی دماوند آغاز کرد.
 DNA و RNA این کیت تشخیص، ژنوم ویروسی اعم از
را از نمونه های مختلف زیستی همچون خون، پلاسما، سرم 
و دیگر موارد یا نمونه های بافتی جامد استخراج می کند. 
استفاده از کیت ها برای تشخیص انواع ویروس های کرونا، 

ایدز و بسیاری از بیماری های عفونی دیگر کاربرد دارد.
قائم مقــام متولی آســتان قدس رضوی در مراســم 
رونمایی از این دســتاوردها گفت: هم اینک ۶۶ طرح در 
شرکت های دانش بنیان و فناور این آستان در مرحله تولید 

آزمایشی قرار دارد.
مالک رحمتی افزود: شرکت های دانش بنیان را کمک 
و تقویت می کنیــم و امکانات و ســرمایه در اختیار آنها 

می گذاریم اما تصدی گری نمی کنیم.
وی افزود: در یکی از صحن های حرم هم یک غرفه به 

گروه های دانش بنیان اختصاص می دهیم.
از طرح های بــه نمایش در آمده در این نمایشــگاه 
می توان به ســامانه جامع خدمات کســب و کار و پیشه، 
اخــذ پروانه تولید ۲ محصول جدیــد دارویی، تولید فیلم 
و تجهیزات ســرم، طرح بازچرخانی تجهیزات پزشــکی، 
گلخانه های کوچک مقیاس، اســباب بازی ویونا، ســریال 
پویانمایی افسانه هفت جنگل، تولید آرد مخصوص بیماران 
ســلیاکی، تولید پودر آلومینیوم برای استفاده در صنعت 
ســاختمان، تولید نهال روی پایه های رویشی، مشارکت و 
ســرمایه گذاری در پروژه تولید مبدل های حرارتی  اشاره 

کرد.

عضو کمیســیون انرژی مجلس بــا بیان اینکه 
وضعیت تولید برق در کشور بحرانی است، گفت: در 
حال حاضر ۶۵ درصد کمتر از میزان مصرف، برق در 

کشور تولید می شود.
به گزارش خبرنگار مهر، پرویز محمدنژاد ظهر شنبه در 
جلســه شورای اداری گیلان با  اشاره به اینکه میزان تولید و 
مصرف برق در کشــور با یکدیگر تناسب ندارد، عنوان کرد: 
روند خاموشی ها تا پایان سال وضعیت خوبی ندارد و وضعیت 
در سال های بعد نیز بدتر می شود زیرا هیچ منبع تولید نداریم 

تا فاصله تولید و مصرف را پر کند.
عضــو کمیســیون انرژی مجلــس با بیــان اینکه برق 
منطقه ای و اداره توزیع مقصر اصلی خاموشــی ها نیستند و 
این یک مشــکل کلان در سطح کشور است، افزود: مدیریت 

در عرصه تقاضا تنها راه عبور از این بحران است.

۴۲ تن انواع موادمخدر در سیستان و بلوچستان امحاء شد
مناسبت  به  موادخانمان سوز مخدر  انواع  تن   ۴۲
با حضور فرمانده  با موادمخــدر  روز جهانی مبارزه 
انتظامی سیســتان وبلوچســتان، معاون امنیتی و 
انتظامی استاندار و جمعی از مسئولان این استان در 

باغ خاتم زاهدان امحاء شد.
بــه گــزارش ایرنا دبیر شــورای هماهنگی مبــارزه با 
موادمخدر سیستان و بلوچستان دیروز شنبه در این مراسم 
اظهارداشــت: تلاش بی وقفه نیروهــای انتظامی، مرزبانی، 
امنیتی، ســپاه و بســیج و همکاری خوب مردم مرزنشین 
استان منجر به افزایش قابل توجه کشفیات موادمخدر شده 

است.
علی زندی افزود: باید در بحث اجتماعی شدن مبارزه با 
موادمخدر تمامی ارگان ها از جمله ســپاه و بسیج، سمن ها، 
امامــان جمعه و جماعــات، علما و روحانیون، رســانه ها و 
تمامی کســانی که صاحب تریبون هستند پای کار باشند 
تا فرهنگ ســازی در این زمینه انجام شــود. معاون امنیتی 
و انتظامی استاندار سیستان و بلوچستان گفت: این استان 
تا کنون بیش از یک هزار شــهید در راه مبارزه با موادمخدر 

تقدیم نظام مقدس جمهوری اسلامی کرده است.
ســرتیپ احمد طاهری فرمانده انتظامی سیســتان و 
بلوچســتان نیز اظهارداشــت: پلیس مبارزه بــا موادمخدر 
سیســتان و بلوچســتان در یک ســال اخیر ۱۱۰ عملیات 
مســلحانه با قاچاقچیان مواد مخدر در این استان داشته که 

در این عملیات ها ۲۵ نفر از قاچاقچیان به هلاکت رسیدند.
وی تصریح کرد: همچنین در یک سال اخیر ۱3۷ باند 
موادمخدر در سیستان و بلوچستان توسط پلیس مبارزه با 

موادمخدر این استان متلاشی شده است.
فرمانده انتظامی سیســتان و بلوچستان گفت: ۹ نفر از 

سرکردگان موادمخدر که در عرصه بین المللی در این استان 
فعالیت می کردند در یک سال اخیر توسط نیروی انتظامی 
دستگیر شــدند.وی بیان کرد: یک هزار و ۹۴ دستگاه انواع 
ماشین از باندهای موادمخدر در سیستان و بلوچستان توسط 

پلیس مبارزه با مواد مخدر در این استان ضبط شده است.

رئیس ســازمان بهزیستی از عقد قرارداد با بنیاد 
مستضعفان در زمینه ساخت ۴ هزار واحد مسکونی 

برای مددجویان این سازمان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری فارس از ســبزوار رئیس سازمان 
بهزیســتی گفت: نمی خواهیم مددجویان یا گروهی از آن ها 
در یک مجتمع و در یک بلوک، تجمع داشــته باشند چون 
انگشت نما می شوند بلکه باید با سایر شهروندان تلفیق صورت 

گیرد.
وحید قبادی دانا افزود: مسئله تلفیق مسکن مددجویان 

باید در تمام پروژه های آینده نیز دیده شود.
رئیس ســازمان بهزیســتی با بیان اینکه مشکل اصلی 
مددجویان در خانه دار شــدن، عدم توانایی تأمین زمین بود، 
گفت: مقرر شده مسکن و شهرسازی در تمام استان ها زمین 
مورد نیاز برای ســاخت واحدهای مسکونی مددجویان را در 

اختیار بهزیستی قرار دهد.
رئیس سازمان بهزیســتی همچنین در بازدید از مرکز 
تــرک اعتیاد اقامتی میان مدت روشــنایی بــه زندگی در 
شهرستان ســبزوار ادامه داد: سازمان بهزیستی برای تحت 
پوشــش قــرار دادن معتادانــی که در ایــن مراکز پذیرش 
می شوند و خانواده هایشان، یارانه و بسته های حمایتی تدارک 

دیده است.
رئیس ســازمان بهزیســتی از اختصاص مســتمری به 
خانواده های معتــادان بهبودیافته در مراکز جامع خبر داد و 
گفــت: از هنگامی که مددجو تحت درمــان و بازتوانی قرار 
می گیرد تا هنگامی که مشــغول به یک شغل مستقل بشود 
خانواده از طریق دریافت مستمری تحت حمایت بهزیستی 

قرار دارد.
قبادی دانا خاطرنشان کرد: بهزیستی به ازای هر معتاد 
برای مدت یک ســال اقامت و حرفه آموزی در مراکز جامع، 
۹ میلیــون تومان یارانه پرداخــت می کند و برای تجهیزات 
اشــتغالی هر بهبودیافته که بخواهد برایش شغل ایجاد شود 

3۰ میلیون تومان اختصاص می یابد.
وی یادآور شــد: همچنین برای ایجاد شغل در بیرون و 
پس از ترخیص و اســتقلال ۱۰۰ میلیون تومان تسهیلات 

ارزان قیمت اختصاص داده می شود.
قبادی دانا گفت: در این مرکز، پس از سم زدایی چهار ماه 
اقامت و هشــت ماه درمان سرپایی، حمایت و حرفه آموزی و 
مشاوره مددکاری و روان شناختی به مددجویان ارائه می شود.

بنیادمستضعفان
۴۰۰۰واحدمسکونی

برایمددجویانبهزیستیمیسازد

اســتان  انتظامی  فرماندهی  آگاهی  رئیس  پلیس 
زنجان گفت: ۲ کلاهبردار ۲۰۰ میلیارد ریالی از ســوی 
پلیس آگاهی این اســتان دستگیر و به مرجع قضایی 

تحویل شدند.
سرهنگ کارآگاه جعفر رحمتی، دیروز شنبه با بیان اینکه 
این ۲ متهم با هویت معلوم، هفته گذشــته پس از شناسایی 
محل اختفا، شــبانه و طی عملیات غافلگیرانه از سوی پلیس 

دستگیر شدند افزود: این پرونده تاکنون قریب ۵۰ شاکی دارد.
وی به شیوه کلاهبرداری این متهمان دستگیر شده  اشاره 
کرد و اظهار داشــت: این ۲ کلاهبردار پس از جلب اعتماد و 
اطمینــان افراد و با ترفند ثبت نام انــواع خودروهای ایرانی و 
خارجی با نرخ پایین و تحویل ۶ ماهه آن، نقشه خود را عملی 

کرده و دست به کلاهبرداری می زدند.
رحمتی با بیان اینکه این ۲ مجرم در اســتان های زنجان 

و قزوین دست به کلاهبرداری میلیاردی زده اند، تصریح کرد: 
ایــن کلاهبرداران که بومی هســتند پــس از جلب اعتماد و 
اطمینــان، طعمه های خود را فریب داده و با دادن چک بدون 
پشــتوانه و به منظور تحویل خودرو، درخواست دریافت وجه 

می کردند.
وی افــزود: در زمان حاضر این کلاهبــرداران در زندان 

هستند و پرونده نیز در حال رسیدگی و جریان است.

کلاهبرداری۲۰۰میلیاردریالیدرزنجان

عضو کمیسیون انرژی مجلس:

میزانتولیدبرقدرکشور
۶۵درصدکمتراز
مصرفاست


